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1. Mieszkaricy osiedla plzy ut \{ilgi proszq o zainstalowanie opraw oSwietleniowych na skraju osiedla

na uliry l_ubi-nowe; do uticy oeiite;. o ile na samym osiedlu s4 zainstalowane lampy, to odcinek

wyiej wymieniony tome w ciemnoiciach a w pobliiu s4 tereny le6ne co moic stanowi6.zagroienie illa

mieszkaric6w. ponadto ulica }-ubinowa ma swojq nawierzchniq z plyt betonowych, co dla piesrydl i
kierowc6w statrowi dodatkow4 uci4illiwo56.

2. Proszq w imieniu Eieszkaric6w o usuniqcie zupelnie suchych drzew w pasachdrogo-wych-naszego

miasta" onz suchych konar6w stanowi4rych zigroienie zar6wno dla mieszkaric6w jak i kiemwc6w'

Thka synracja ma miejsce na ulicach: Itruszyriskiej, Otcgnej, Reymonta i innyd'
Jest jui pehiia lata i doskonale widai, kt6ry drzewostan kwalifikuje siq do wcigcia'

( r.),1iu."t 
"ri.v 

ulicy Rr5zinowskiej proszq o wypelnienie uby&6w i wyboj6w w tej uliry' zwlaszcza na iej

\-/poczq&u od ul. Torurdskiej .

4. Sta$i, cz€sto scllorolr'ani i niepeloosprawni raievkafcy wloclawka proszq o zainstalowanie lawki i
zadaszenia na pnystanku Ufi przy U' fiUrismego po stronie gdzie z+ajduje sie -MZOZ Sp' z o'o'

fest tan jea'nie w+ti mur.L, LiOry;est caSch oiro&enia z k6rego kozystaj. ludzie bo nie majq

iaclnej innej alternatywY.


